
Protokoll styrelsemöte Sockenrådet 12/5 - 22 
 

Närvarande: Tord Sandell, Susanna Bjelkered, Sandra Lundqvist, Jan Karlsson och Claes 

Sjöberg. 

 

1. Ordförande öppnar mötet. 

2. Justeringsperson: Jan Karlsson 

3. Föregående protokoll: Gicks igenom.  

4. Ekonomi: Inte hänt mycket. Faktura från Näshults Vintermarknad har 

kommit in för 2019, 2020 och 2022. Det väntas in fler fakturor från 

Vintermarknaden. De bör komma in genast. Påminnelse skickas ut. Claes 

skickar ut fakturorna för 2022 när han fått in betalningarna för 2021. 

5. Rapport från föreningar: Hembygdsföreningen; hade bröllopsmingel vid 

Vårfestivalen. Hembygdsföreningen upplåter gärna lokal vid 

”välkomstträff” till nyinflyttade Näshultsbor om vi anordnar en sådan.  

6. Arbetsplanen: Vi uppdaterar den med senaste infon.  

7. Övrigt:  

-Inköp av begagnad båt? Lite ideér kom fram. Vi avvaktar till nästa möte.  

-En variant på välkomnande av nya sockenbor kan tex vara att en 

representant från Sockenrådet kommer på besök. Hur kan Sockenrådet 

få information om nyinflyttade och nyfödda? Vi tar fram förslag till nästa 

möte.  

-Gunghästen är på reparation och kommer förhoppningsvis upp i 

sommar.  

-Om vi i styrelsen inte kan komma på möte, är det viktigt att man 

meddelar detta via Supertext före mötet.  

8. Nästa möte: 16/6 kl. 19:00 på IP.  

9. Mötet avslutas. 

 

Sekreterare    Justerare 

_________________________  __________________________ 

Susanna Bjelkered   Jan Karlsson  

 


